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Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésről szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42 . § (8 )

bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdés e
alapján "Mit tesz a kormányzat a veszprémi merttóhellknpter-teszrflldkelyért?" címmel írásbeli választ igénylő
kérdést kívánok benyújtani Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Veszprém megyeí kórház egyik épületének tetején modern helikopter-leszállóhelyet alakítottak ki az onkológia i
centrum közelmúltbeli megépítésekor. A leszállóhely azonban nem segíti a sürgősségi osztály munkáját, nem
emeli a sérültek, betegek gyógyulási esélyeit, mert nem üzemel . Kórházi információk szerint V-ös fokozatú
repülőtérnek minősül, melynek működési engedélyéhez olyan szigorú feltételeknek kell megfelelni –
reptérparancsnok, tűzoltóság, egyebek –, melyek jelenleg nem adottak .
A megyei kórház udvarán a beruházás megkezdéséig létezett egy szabad mez ős leszállópálya, mely rendszeresen
fogadott mentőhelikoptereket. Jelenleg azonban a gépek a kórháztól több kilométerre szállhatnak csak le, onnan a
sérültet mentőautó szállítja az intézménybe. A közlekedési dugók miatt a szállítási idő oly mértékben
megnövekedik, hogy az már közvetlen életveszélyt okoz . Július 31-én például a mentőhelikopter inkább a
megyeszékhely belvárosában egy körforgalomban szállt le, hogy a beteg időben kórházba kerülhessen.
A veszprémiek elfogadhatatlannak tartják, hogy az egyébként rendkívül hasznos onkológiai centrumos fejleszté s
következtében emberéletekben mérhető károkat szenvedett a megyei sürg ősségi betegellátás.
Kérdezem miniszter urat, hogy számíthatunk-e az európai uniós forrásból megvalósult beruházás telje s
befejezésére, a repülőtér üzemképes állapotba hozására és beindítására? Na a repülőtér üzemelni kezd, az állam
fedezi-e az üzemeltetési költségeket, vagy azt az egyébként is forráshiánnyal küzd ő egészségügyi intézménynek
kell biztosítania?
Tisztelettel várom miniszter úr válaszát a fenti kérdésekre .
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